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Gerritsen verveelt zich dan ook geen moment. 
Vlak voor het interview maait hij nog de laatste 
banen in het stadion en direct daarna gaat hij 
in gesprek met een cliënt om een probleem 
op te lossen. ‘Ik moet mijn tijd echt goed inde-
len en benut elke minuut.’ Hij hoopt dat hij in 
de nabije toekomst zijn taken als begeleider 
kan overdragen en zich volledig kan focussen 
op het fieldmanagerswerk. ‘Ik heb al wel een 
assistent die mijn begeleidingstaken kan over-
nemen, bijvoorbeeld als ik op vakantie ben of 
geen tijd heb.’

Dagbestedingsproject
De veertigjarige fieldmanager rolde tien jaar 
geleden het vak van veldonderhoud in. Hij 
werkte destijds als woonbegeleider bij Elver. 

Als dagbestedingsproject kunnen cliënten 
van Elver bij De Graafschap aan de slag in het 
veldonderhoud of bij de stadionploeg die alles 
in en om het stadion schoonhoudt. In 2014 sol-
liciteerde Gerritsen op de functie van begelei-
der van de veldonderhoudsploeg. ‘Ik vond het 
leuk om in de tuin te werken, maar wist toen 
eigenlijk nog niks over gras’, zo blikt hij terug. 
Hij leerde vervolgens veel van de toenmalige 
fieldmanagers Tonnie Linnenbank en diens 
opvolger Geert Olthuis over het onderhoud 
van grasvelden. Linnenbank werd in zijn tijd 
al geassisteerd door mensen van de sociale 
werkplaats; nu levert Elver dus mensen met 
een afstand tot de arbeidsmarkt voor de onder-
houdsploegen. ‘Het zijn wel de mensen van het 
hoogste niveau binnen deze zorgorganisatie 
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die helpen met het veldonderhoud. Je moet 
wel wat kunnen, natuurlijk. Het is geweldig om 
te zien hoe sommige jongens enorm groeien 
dankzij dit werk. Voor de club is het natuurlijk 
niet zo duur en voor de cliënten is dit een heel 
mooie plek voor hun dagbesteding.’

De overstap van woonbegeleider naar bege-
leider van de veldonderhoudsploeg ging 
Gerritsen goed af. ‘Ik startte met het simpele 
werk, zoals herstelwerkzaamheden aan het 
veld. Later mocht ik lijnen trekken en klom ik 
ook op een trekker en grasmaaier. Ik merkte dat 
ik veel lol in het veldonderhoud had en zo ont-
wikkelde ik mijn liefde voor sportvelden.’ Toen 
Paul Weber, de vorige fieldmanager, vertrok, 
was het voor Gerritsen dan ook een logische 
vervolgstap om op deze vrijgekomen functie 
te solliciteren. ‘Ik weet inmiddels natuurlijk veel 
door mijn praktijkervaring en heb ook een cur-
sus gevolgd. Maar nu ik officieel fieldmanager 
ben, wil ik mij theoretisch nog meer verdiepen 
in het vak.’

Vraagbaak
Gerritsen weet wat hij moet doen om een 
goede grasmat te creëren. De eindverantwoor-
delijkheid voor het veldonderhoud ligt echter 
bij Hofmeijer Voorst. Adviseur Edwin van de 
Beeten van dit bedrijf zet de hoofdlijnen uit 
voor het veldonderhoud en dient als vraagbaak 
voor Gerritsen. ‘Deze achtervang vind ik heel 
prettig.’ Naast het stadionveld moet Gerritsen 
met zijn ploeg drie trainingsvelden met natuur-
gras en twee kunstgrasvelden onderhouden. 
‘Ik vind het een mooie uitdaging om de velden 
binnen de beschikbare budgetten en middelen 
optimaal te prepareren en ik streef altijd naar 
het maximaal haalbare.’ Voor het maaien van de 
trainingsvelden is een robotmaaier beschikbaar 
– een welkome assistent.

Tevreden
Gerritsen is tevreden over de staat van de 
velden. Net als iedere fieldmanager heeft hij 
altijd wensen, met name om het stadionveld 
nog beter te maken. In het stadion is het bij-
voorbeeld een probleem dat de stroken waar 
recentelijk nieuwe drainage gelegd is sneller 
uitdrogen. Er zijn op die plekken weliswaar 
nieuwe graszoden gelegd om dit probleem op 
te lossen, maar het blijft toch een lapmiddel. 
‘Het is het beste om de hele toplaag opnieuw 
op te bouwen. Hopelijk kunnen wij dit doen 
na dit seizoen.’ Het liefst zou Gerritsen nu al 
een van de natuurgrastrainingsvelden als het 
ware optillen en in het stadion leggen, want die 
velden kennen dat probleem niet. Afgelopen 
zomer zijn alle basishandelingen voor groot 
onderhoud verricht door Hofmeijer Voorst met 
de fieldtopmaker en de vertidrain. Ook is er 
doorgezaaid en bemest. Het stadionveld ligt er 
keurig bij.

Moeilijk loslaten
Gerritsen geniet elke dag van zijn werk en 
kan het ook moeilijk loslaten. ‘Ik ben net drie 
weken op vakantie geweest, maar heb eigenlijk 
elke dag wel een keer getelefoneerd over het 
veldonderhoud.’ Hij ervaart dit niet als druk of 

stress, maar geniet ervan. Dat komt mede door 
de gemoedelijke sfeer in de club. De lijntjes 
met de directeur en de trainer zijn kort en de 
samenwerking is goed. Gerritsen is bijvoor-
beeld niet te beroerd om het veld te walsen 
voor de spelers als de trainer daarom vraagt. ‘Ik 
doe dit natuurlijk liever niet voor het gras, maar 
weet dat ik het daarna wel weer kan herstellen 
met de vertidrain.’

Echte fan
Toen Gerritsen tien jaar geleden bij De 
Graafschap begon, had hij nog niet zoveel met 
voetbal. Inmiddels is hij een echte fan van de 
superboeren. Ten tijde van het interview heeft 
De Graafschap de eerste thuiswedstrijd van de 
nieuwe competitie achter de rug en die met 4-3 
gewonnen van Volendam. ‘Het was echt een 
geweldige sfeer en een spannende ontknoping. 
Ik heb met samengeknepen billen zitten kijken. 
De Graafschap leeft enorm in de Achterhoek en 
het is een fantastische club om voor te werken.’

De hele dag aan
Een thuiswedstrijd betekent voor Gerritsen en 
zijn ploeg wel dat ze al om acht uur moeten 
verzamelen in hun onderkomen in het stadion. 
‘Je staat dan de hele dag aan.’ Na een kop kof-
fie worden de laatste werkzaamheden in een 
rustig tempo opgepakt. De kooimaaier gaat 
nog een keer over het stadionveld en de lijnen 
worden gekalkt. ‘Dat vind ik toch wel het mooi-
ste moment, zeker als de zon erop staat en je 
ziet dat alles er mooi en strak bij ligt. Je ziet het 
veld dan echt shinen. Het is alleen jammer als 
het tijdens de wedstrijd aan gort getrapt wordt 
en je opnieuw kunt beginnen’, zegt hij met een 
glimlach. Het is het lot van iedere fieldmanager: 
zijn werk is nooit af.

‘Ik merkte dat ik veel lol in veldonderhoud 
had. Zo ontwikkelde ik mijn liefde voor 
sportvelden’
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